
 

  

 
 

REFERAT – Styremøte 7 
TINGPERIODE 2024-2026 

 
Dato: Tirsdag 14. januar 2025 
Tid: 20:00-22:00 
Sted:  Teams 

 
Til stede fra styret: Trine S. Bekken, Inger Lyngfoss, Kjetil Vognild, Thomas Jacobsen, Espen Hartvigsen, Susanne B. Sandberg  
 
Til stede fra admin:  
 
Forfall: Trine Høiberget 
 
Åpning:  
Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat. 

 

 
 

Vedtak 
Saksnr.                Tema  

V-sak 49/24-26  Antall dommere i nasjonale konkurranser 
V-sak 57/24-26  Bredde ut til klubb - Valdres 
 

 

Orientering 
Saksnr.                Tema  

O-sak 50/24-26  Søknad om dispensasjon - Dancemania     Vedlegg 

O-sak 51/24-26  Breddesamling 2025                    Gis i møte 

O-sak 52/24-26  Observerrollen folkeswing (oppfølging fra møte 6)   Vedlegg 

O-sak 53/24-26  Status NM         Vedlegg 

O-sak 54/24-26  Status sak ang. øvre aldersgrense (V-sak 34)    Vedlegg 

O-sak 55/24-26  Status breddeprosjekter       Gis i møte 

O-sak 56/24-26  Budsjett 2025        Gis i møte 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

    



 

  

        

 

 

 

 

 
Saksnr. Tema og innhold Ansvarlig 

Åpning Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat 
Innkalling, saksliste og møtereferat godkjent. V-sak 57/24-26 løftes inn som vedtakssak da 
den kom inn etter innkalling ble sendt ut.  Ingen inhabilitet.  
  
Saker til eventuelt: Representasjonstøy - oppfølging 

Susanne 

V-sak 
49/24-26
  

Antall dommere i nasjonale konkurranser 
Under styremøte nr 6 ble det løftet opp noen utfordringer med antallet internasjonale 
dommere i dommerpanelet. Trine har luftet problemstillingen i Akademiet, og det er 
seksjonen selv som kan vedta reglene rundt dette.  Saken ble også tatt tilbake til 
dommerkomiteen, som anbefaler seksjonen å gjøre et vedtak som sier at man skal 
tilstrebe å ha minimum to internasjonale i tillegg til tre nasjonale. 
 
Vedtak:  

1. Til ethvert dommerpanel ved nasjonale konkurranser skal det oppnevnes 
 fem (5) dommere  

2. Ved Norgesmesterskap skal det tilstrebes at minimum to (2) av disse er 
internasjonale 

 

Trine B. 

V-sak  
57/24-26
  

Bredde ut til klubb - Valdres  

Klubben ønsker en ekstra helg med bredde ut til klubb for å ha både nybegynner og 

videregående kurs. Seksjonen vil oppfordre til å samle begge nivåene på en helg, slik at 

man får utnyttet timene med instruktører effektivt.  

 

Vedtak: Seksjonen oppfordrer klubben til å samle nivåene på én helg. Kjetil følger opp 

videre.  

Kjetil 

O-sak  
50/24-26
  

Søknad om dispensasjon Dancemania 

Gjennomgang av videre oppfølging av henvendelse fra Dancemania angående 

dispensasjon for dansepar der fører fyller 13 år, mens følger er 9 år (og dermed underlagt 

barneidrettsbestemmelsene).  I henhold til barneidrettsbestemmelsene kan fører danse i 

samme klasse som følger (Barn 1). Fører kan i samme konkurranse i tillegg danse i junior 

dersom fører har en annen partner som er mellom 13 og 17 år. Susanne tar kontakt med 

klubb for å informere.  

Susanne 

V-sak  
51/24-26 

Breddesamling 2025 
Gjennomgang av status og arbeidsoppgaver til breddesamlingen. 

 

- Timeplan er publisert i sosiale medier 

- Informasjon om påmelding bør legges ut så snart det lar seg gjøre 

- Det er booket bord fredag/lørdag for instruktører og styret/crew 

Susanne 



 

  

- Endelig sjekk av navneliste til hotellet må gjøres før 28. Januar 

- Mat til instruktører ordner vi. Kjetil sjekker opp pris på bestilling fra kjøkken. Det bør 

presiseres til deltakere på forhånd at man må ha med egen mat.  

-Styremøte: Vi tar sikte på fysisk styremøte på søndag rundt kl 15:00 

-Susanne sjekker mulighet for lån av bakgrunn/fotovegg/roll-ups 

-Espen vil bidra med informasjon om seksjonen og hva vi kan tilby våre medlemmer under 

samlingen 

O-sak 
52/24-26 

Observerrollen folkeswing (oppfølging fra møte 6) 
Oppfølging av sak løftet under eventuelt på styremøte 6/24-26 som gjelder manglende 
observer-rolle i folkeswing på nasjonale konkurranser. Trine informerte om status.  Saken 
har vært tatt opp i dommerkomiteen, og det sees på muligheter. 
 
Status tas til orientering. 

Trine 
 
 

O-sak 
53/24-26 

Status NM 
Konkurranseansvarlig fra seksjonen og hoveddommer legges til i felleschat med arrangør 
for rask og tydelig oppfølging. 
 

Trine 

O-sak  
54/24-26 

Status sak ang. øvre aldersgrense (V-sak 34) 
Trine orienterer om status og den videre prosessen rundt V-sak 34/24-26 som gjelder øvre 
aldersgrense for funksjonærer i Norges Danseforbund.   Saken skal opp til ny behandling i 
HS neste møte den 24. januar.  
 
Statusen tas til orientering.  

Susanne 

O-sak   
55/24-26 

Status breddeprosjekter 
Gjennomgang av status for planlagte breddeprosjekter: 

- Kirkenes – venter på avklaring fra instruktør angående dato 
- Valdres - Kjetil følger opp med instruktører og dato, samt avklaring sak 57.  
- Lillehammer – Alt ok, mange påmeldte, Trine følger opp.  

 

Susanne 

O-sak   
56/24-26 
 

Budsjett 2025 
Foreslått budsjett for 2025 ble sendt inn og godkjent før jul, det ble gjort en rask 
gjennomgang av prosjektnumrene og tallene. Status regnskap sendes ut i etterkant.  
 

Susanne 

Eventuelt • Representasjonstøy. Bestilling ble sendt inn før jul, men vi mangler 
tilbakemelding fra leverandør. Susanne sjekker opp.  

 

 

 
 
 


